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Dvě otázky pro...

Ing. Františka Valentu, který stojí v čele TJ Slavoj Hloubětín, s 560 členy jedné z největších pražských jednot.

Jaký je váš vztah k tenisu a jaké je jeho postavení mezi ostatními sporty provozovanými ve vaší TJ?

Jsem členem tenisového výboru a tenis spolu s fotbalem patří mezi našimi sedmi oddíly k těm nejvýznamnějším.

Před chvílí jste zahájil tenisový turnaj ve čtyřhře o pohár starosty, který se koná podruhé. Jaký byl ten loňský?

Účast byla menší než letos, počasí dobré, společenské prostředí přátelské. Takovéhle události, které mají podpořit sportovní vyžití
obyvatel Prahy 14, samozřejmě podporujeme. Za 14 dní pořádáme na našich kurtech Hloubětínský pohár, to už je ale turnaj s účastí
podléhající určitému výběru, což neznamená, že by zůstal uzavřený pro všechny příchozí.
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